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Abstract (en)
Liquid ring gas pump with a working space in which an impeller (6) revolves and which is bounded axially by a control plate (7) past which the
impeller (6) moves with a small clearance and which has at least one intake and/or one discharge opening (21, 22, 23) and is made of rolled sheet.
According to the invention, the edges (26) of the intake or discharge opening are at least in part bent over towards the side facing away from the
impeller (6) and are rounded on the side facing the impeller and raised on the side facing away from it. <IMAGE>

Abstract (de)
Flüssigkeitsringgaspumpe mit einem Arbeitsraum, in dem ein Flügelrad (6) umläuft und der axial von einer Steuerscheibe (7) begrenzt ist, an der
das Flügelrad (6) mit geringem Abstand vorbeistreicht und die mindestens eine Saug- und/oder eine Drucköffnung (21, 22, 23) aufweist und aus
Walzblech besteht. Erfindungsgemäß sind die Ränder (26) der Saug- bzw. Drucköffnung zu der dem Flügelrad (6) abgewandten Seite hin zumindest
teilweise umgebogen und an der dem Flügelrand zugewandten Seite gerundet und an der ihm abgewandten Seite erhaben ausgeführt. <IMAGE>
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